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i coni s’ha portât a terme en diferents països 
aquesta qiiestió.

Preti la paratila el Dr. Subi rana per a mani-
* festar-se en pro de la restricció de la quantitat de
6.000 ptes.

El Dr. Ribas i Ribas demana la paraula per a 
intervenir en Passumpte que es discuteix.

Concedida per la presidencia manifesta que es
tima i qualifica coni a quasi .perfecte la ponència 
del Dr. Brossa especialment en la seva forma glo
bal, però, que abans d ’entrar en detall li caldria 
saber concretament si el projecte del Sindicat ha 
de dependre del de Y institut Nacional de Previ- 
sió o si pot esser totalment independent d ’aquell.

El Dr. Brossa li aclareix que no hi lia cap raó 
de dependència.

Continua el Dr. Ribas i Ribas tot agraint les 
paraules del Dr. Brossa que mentre de les mani- 
festacions d ’aquest company es dedueix que no 
podran fer cap negoci lucratiti ni PEntitat Asse- 
guradora ni PEstat, segons les del Dr. Armen- 
gol de Llano, l'Institut Nacional de Previsió el 
fa, i de tanta importancia que ascendeix a miliôns 
de pessetes.

Analitza detalladament el projecte redactat per 
la Ponència de! Sindicat i abunda en el criteri de 
què la x ifr a  limit ha d’ésser, al seti judici, infe
rior a les sis mil pessetes que es determina en el 
projecte, tot i reconeixent molt atinades i d ’una 
gran valor les explicacions que amb referència a 
aquest extrem, ha argumentât el Dr. Brossa.

Després d ’estendre’s en consideracions que dé
ni ostren Pestudi que del projecte del Sindicat 
ha realitzat el Dr. Ribas, formula la conclusici 
que a! seu criteri no ha d ’ésser admès de cap ma
nera l ’Assegurança voluntaria.

El doctor Garcia-Tornel, manifesta que tot i 
creient justa aquesta quantitat, la Ponència no en 
fa pas una qiiestió de gabinet.

Intervé el Dr. Sicart. Creu que la part niés in
téressant 110 és el tipus “ tope” i que el que ens ha 
de preocupar és la forma de prestado del serve? 
i que aquest sigui degudament retribuii. Diti que 
el Sindicat té des de l ’Assemblea del 1933, una 
doctrina sindical i que tot el que el Sindicat acor- 
di amb referència a l’Assegurança Social de M a
ia lila  lia d ’ésser inspirât en aquests acords. Lle- 
geix  la norma 10 i cliu. que el Sindicat no pot 
acordar res que estigui en pugna amb la mateixa. 
Creu que el Sindicat liauria de portar a la prac
tica la Mutualitat que té en projecte, i quan s’im- 
plantés aquesta Assegurança. mirar si li convé re
col 1 ir-la.

Pren la paraula el Dr. Mas i Oliver per a con
testar el Dr. Sicart. Comença dient que no es re
ferirá al prim ej punt, puix el Dr. Sicart no s’ha fet 
fort en rebaixar la quantitat de 6.000 ptes. Diu que 
la Ponència lia tingut molt en compte la totalitat 
de la doctrina mèdica, però coni que del que ara es 
tracta és de legislar i 110 d’executar, i la legislado

pertany a Madrid, 110 es pot parlar de Catalunya 
solameni, sinó unir-nos amb tots els metges d ’Es- 
panya. S ’ha tingut també en compte 110 m onopoli
zar, ans al contrari, lliure elecció de metge. Repe- 
teix que tot el que consta en el projecte, és acor- 
dai sota el punt de vista de la doctrina médica 
catalana, els punts de la qual s’han tingut ben 
presents.

El Dr. Armengol manifesta que els arguments 
exposais pel Dr. Brossa l ’han convençut que l ’As- 
segurança ha d ’ésser familiar.

El Dr. Brossa amplia les manifestacions del 
Dr. Mas i Oliver en el mateix sentit.

Tntervé el Dr. V ila  i Abadal per a concretar 
aquests tres punts, que demana es tinguin en 
compte quan es discuteixi aquest assumpte. P ri
mer. que és criteri del Sindicat que tota assegu- 
rança ha d ’ésser a base de subsidis i no de ser- 
veis. Segon, que la vida social d’Espanya i Cata
lunya és tant diferent, que s’ha de mirar sota di- 
ferent punt de vista, i tercer, que creu que s’ha 
d ’anar a l’Assegurança Social de Malaltia.

Parla el Dr. Serra en nom de la seva Secció
Comarcal i diu que la mateixa també es mani fes
ta partidaria de la restricció. Suggereix  que coni 
que en moites families son niés d’un els que tre- 
ballen. que s’assenyalin hé les hores de treball.

Pren altra vegada la parati1 a el Dr. Sicart per 
a insistir amb els seus punts de vista exposais
anteriorment i manifesta que les seves paraules
110 son filles de cap desconfiança en els compo- 
nents de la Ponència, sino niés bé de prevenciô 
per l ’Institut Nacional de Previsió.

El Sr. Président manifesta que estant ja prou 
débattit l’assumpte que ha motivât aquesta reti
ñió, el Conseil General en sessió extraordinaria 
que celebrará moments després, acordara en defim- 
nitiva, tenint sempre en compte les orientacions 
dels assistents i agraeix la concurrència a tots els 
réunits que una vegada niés han palesat el seu 
afecte al Sindicat i als seus directius. S ’aixeca tot 
seguit la sessió per a continuar-la poc després.

A  les 20 hores i 30 minuts es continua la ses
sió extraordinaria que amb assistència de la Jun- 
lüa Consultiva i altres companys, ha començat 
abans de sopar. Assisteixen els Srs. Consellers 
Drs. Corachan, Cabré, Abellô, Brossa, Cava, C o 
mas, Ferrer, Fornells, Garcia. Masriera, Nart. 
Oliveres, Sambola, Vilardell, Serra i Viarnés.

Ocupa la presidència el Dr. Corachan i actua 
de Secret ari el Dr. Cabré.

El Dr. Masriera manifesta que el que s’ha 
traslluit de la sessió que ha tingut lloc abans de 
sopar, era de rebaixar la quantitat de 6.000 ptes. 
i proposa que s’acordi fixar-la en 4.500.

E l Dr. Abelló també demana que sigui un ti
pus niés baix que el de 6.000 ptes. que en prin
cipi se senyalà.

El Dr. Brossa insisteix en el sentit ja  exposât


